
Styrelsemöte med jaktledare vid Alftaprodukter 2018 06 18  

Inför samrådsmötet i Älgförvaltningsområdet. 
 

Närvarande: U Rudman, M Mannqvist, R Persson, H Sköld, T Olsson, S Jonsson, P Hellsén,                           

B Alfredsson, K-E Hellsèn, C Hård, A Bosson, N-E Olsson, L Söderholm, P Rudman och      

F Hansson. 

   

 

1. Mötets öppnade: Ordförande hälsar de närvarande välkomna och öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare: Att justera dagens protokoll valdes N-E Olsson.   

 

3. Älgjakten/Tilldelning  

Styrelsen och jaktledarna diskuterar tidigare avskjutningsnivåer och den samlade 

informationen som äbin, älgobs och spillningsinventeringen. Den allmänna uppfattningen är 

att avskjutningen legat på bra nivå, men att en ökning görs för att möta äbinrapporten och dess 

skadebild. Man föreslår en ökning till 88 älgar mot fjolårets 77, en ökning med ca. 15%. 

 

4. Övriga frågor: Kassören påminde om att lämna in fakturan från förvaltningsområdet.          

 

5. Nästa möte: Fredag 17/8 kl. 18.00 vid Svartåstugan. 

  

6. Mötet avslutas: Ordförande tackar de närvarande och förklarar mötet avslutat. 
 
 
 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Mikael Mannqvist 

 

 

Justeras    Ordförande 

 

 

 

 

Nils-Erik Olsson                            Ulf Rudman 

       

 


